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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa VII (sedme) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 
07.12.2018.godine u prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi, sa početkom u 10,00 časova. 

Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi, koji je 
podsjetio prisutne da je današnja sjednica sazvana u sladu sa članom 44 stav 1 Statuta Opštine 
Herceg Novi i članom 63  Poslovnika  Skupštine opštine Herceg Novi, na zahtjev 1/3 odbornika 
broj: 02-6-369/18 od 22.11.2018.godine. Saziv za sjednicu upućen je 30.11.2018.godine svim 
odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, predsjedniku Opštine, potpredsjednicima 
Opštine, Glavnom administratoru, sekretaru Sekretarijata za komunalnu stambenu djelatnost, 
ekologiju i energetsku efikasnost, načelniku Službe zaštite i spašavanja, načelnici službe 
Komunalne policije i inspekcijskog nadzora, direktorima javnih preduzeća i predstavnicima 
sredstava Javnog informisanja .Predstavnica direktorata za vanredne situacije, zbog obaveza van 
Herceg Novog, nije bila u mogućnosti da prisustvuje sjednici.  

Predsjednik Skupštine obavijestio je prisutne da je odbornik Miladin Vidaković sa izborne liste 
“Aleksa Bečić”- Demokrate-Pobjede, a ne podjele, podnio ostavku 04.10.2018.godine na mjesto 
odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi. Opštinska izborna komisija podnijela je Izvještaj o 
popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštinu opštine Herceg Novi broj: OIK-99-1/18 na 
osnovu čega su se stekli uslovi da Skupština opštine Herceg Novi verifikuje mandat odborniku 
Vladimiru Marijanoviću sa izborne liste “Aleksa Bečić”-Demokrate-Pobjede, a na podjele. 

Predsjednik Skupštine čestitao je novoizabranom odborniku i  poželio mu uspjeh u radu.  

Tok sjednice se fonografski snima a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg Novi.  

O zapisniku  sjednice stara se Vasilije Bjeletić, iz Službe Skupštine. 

Polazeći  od člana 64 stav 1 i 2  Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, nakon izvršene 
prozivke  predsjedavajući je konstatovao da od ukupno 34 odbornika, sjednici prisustvuje 27 
odbornika. Odsutni su bili sledeći odbornici: Milan Bošković, Vladana Kundačina, Simonida 
Kordić, Stefan Vukićević, Aleksandar Škobalj, Mladen Ivanović i Tatjana Fanfani.  

Predsjedavajući je konstatovao  da su obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje te 
podsjetio prisutne da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon njenog 
sazivanja.  

Predsjedavajući je stavio na usvajanje Izvod iz zapisnika sa VII redovne sjednice Skupštine opštine 
Herceg Novi održane 01.10.2018.godine, te je nakon izjašnjavanja odbornika , konstatovao da je 
Izvod iz zapisnika  usvojen uz 15 glasova “za”  i  12 “uzdržanih”. 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da je jednoglasno, uz 27 glasova “za” usvojen slijedeći  
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D N E V N I    R E D 

1.- Informacija o uzrocima i poslijedicama štete nastale velikim, padavinama. 

I 

Uvodno izlaganje podnio je predsjednik Kluba odbornika DPS Slobodan Radović koji je 
konstatovao da  je 20.novembra  došlo do velikih padavina koje su uzrokovale probleme  ali da bi 
to bilo u mnogo manjem obimu da su javne službe u prethodnom periodu bile odgovornije. Istakao 
je da je potrebno da se odvodni kanali potoci i sl. čiste najmanje dva puta godišnje a po potrebi i 
poslije većih padavina.  Smatra da javne službe Opštine Herceg Novi nisu kadrovski i tehnički 
osposobljene da odgovore ovim izazovima, te da nisu na vrijeme I u dovoljnom obimu preduzeli 
potrebne preventivne radnje . 

Predsjednik Skupštine  je  smatrao za cjelishodno da prije  otvaranja rasprave da riječ odgovornim 
licima iz javnih službi Opštine Herceg Novi kako bi odbornicima dali neophodne informacije u 
cilju  dalje rasprave,  te je dao riječ direktorici DOO “ Komunalno stambeno”   Herceg Novi  
Jasmini Konjević, koja je  dala sveobuhvatnu prezentaciju preduzetih mjera i radnji  u periodu 
septembar, oktobar i novembar kao i postupanja na dan velikih   padavina  i neposredno  nakon 
toga u otklanjanju posledica.  

Nakon direktorice “Komunalno stambenog” preduzeća predsjednik Skupštine dao je riječ  Miću 
Stojanoviću, tehničkom direktoru DOO “Vodovod i kanalizacija” ,Vladimiru Arsiću,vršiocu 
dužnosti direktora  DOO “Čistoća”, Mariji Andrić, načelnici Komunalne policije,  i Zlatku 
Ćiroviću, načelniku Službe zaštite i spašavanja Herceg Novi, koji su takođe usmeno podnijeli 
izvještaje o postupanjima. 

U otvorenoj raspravi odbornik Slobodan Radović  je uputio pohvale direktorici Komunalnog 
preduzeća  na prezentaciji  te je uz to naglasio da je prezentacija samo potvrdila neophodno 
sazivanje vanredne sjednice i evidentno nedovoljno angažovanje i preduzimanje mjera nadležnih 
službi.  

Odbornik Andrija Radman smatra da nadležno preduzeće ne posjeduje  ni  kadrovske ni  tehničke 
resurse da se nosi sa ovim problemima u  kontinuitetu, da je potrebno  angažovati  i ostale opštinske 
službe te da je potrebno postupati  po  Planu zaštite  i spašavanja od poplava. 

Odbornik  Mladen Kadić   smatra da je preventivno djelovanje  osnov za rješavanje ovog 
problema  i  da su lokalna uprava i  javne službe  odgovorne za ovu situaciju i nastale štete,  te da 
rukovodioci službi ne posjeduju menadžerske sposobnosti. 

Načelnik Službe zaštite i  spasavanja  Zlatko  Ćirović, dao je pojašnjenje vezano za neusvajanje  
Plana   zaštite i spasavanja od poplava.  
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Odbornik Ranko  Konjević  složio se  sa svim navedenim  od strane kolega iz kluba odbornika  i 
dao osvrt na zakonsku regulativu  i potrebu usaglašavanja planova  i  izvještaja sa zakonom. 

Odbornik Boris Seferović,  je istakao da se ne treba obazirati na prethodne populističke priče  i da 
usprkos svim preduzetim mjera i radnjama po Programu rada Javnog preduzeća “Komunalno 
stambeno” nije se moglo  srpiječiti izlivanje  vode iz vodotokova i nastanak materijalnih šteta. 

Odbornica Nada Karadžić , smatra da nisu preduzete potrebne radnje  i da se nije na vrijeme 
krenulo sa preventivnim  mjerama.  

Odbornik Borivoje Vuković, istakao je potrebu obezbjeđivanja budžetskih sredstava radi saniranja 
nastalih šteta.Uslijedile su replike odbornika Borisa Seferovića i Borivoja Vukovića, nakon čega 
se za riječ javio  odbornik Jovan Subotić koji je iznio da je evidentno da se u svijetu događaju 
velike elementarne nepogode izazvane klimatskim  promjenama, da je evidentno da se izlila velika 
kiša u Herceg Novom  te da je najvažnije da nije bilo ljudskih žrtava. Takođe iznio da je Javno 
preduzeće “Komunalno stambeno” odradilo sve potrebne radnje o čemu je javnost blagovremeno 
obavještena putem sajta preduzeća. 

Odbornica Tamara  Vujović podsjetila je prisutne da  je u proteklom periodu Opštinu Herceg Novi  
zadesio požar, pijavica i obimna kiša što je sve prouzrokovalo velike štete, i da u raspravi po ovom 
pitanju treba izbjeći  bilo kakvo politikanstvo. Takođe je istakla  da se svi moramo odgovornije 
ponašati prilikom odlaganja smeća i građevinskog otpada te da je potrebno iz kanala  izmjestiti 
sve instalacije. Smatra da su sve službe bile na nivou situacije i  valjano odradile svoj posao.  

Odbornik Dragan Janković, smatra da nam je potrebna  kvalitetna prevencija   brza  sanacija 
šteta i hitna pomoć ugroženima.Smatra da se presporo radi na utvrđivanju  nastalih šteta  te  
ističe da ne možemo uticati  na vremenske uslove ali da se možemo blagovremeno pripremiti  u 
cilju spriječavanja većih šteta nastalih od  vremenskih nepogoda.                                                                                                                                                          

Odbornica Zinaida Miljković, takođe  je naglasila potrebu preventivnog djelovanja I upućivanja 
pomoći porodicama koje su pretrpile štetu  i potrebu hitnog usvajanje Plana zaštite od poplava. 
Takođe smatra da je potrebno  uputiti apel građanima da se savjesno ponašaju prilikom odlaganja 
otpada čije nepravilno  odlaganje  utiče na prohodnost  odvoda  atmosferskih voda. 

Predsjednik Skupštine je naglasio da nema mjesta populističkim izjavama te da svi građani zajedno  
mogu dati svoj doprinos da se umanje štete od ovakvih elementarnih  nepogoda. Smatra da su u 
datim okolnostima sve službe odgovorile svojim obavezama i u ime vladajuće koalicije kojoj 
pripada,  odbija sve tvrdnje da su nadležne službe nespremno, neodgovorno I nepravovremeno 
reagovale.  

Potpredsjednik  Opštine Miloš Konjević  je istakao da su sve  službe profesionalno odradile svoj 
dio posla i dale svoj maksim kako bi se zaštitili ljudski životi i imovina. Reagovalo se 
blagovremeno, formirana je Komisija za procjenu štete koja je izašla na lice mjesta po svakom 
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pristiglom zahtjevu. Naglašava  da je neophodna i  pomoć države kako bi se obezbjedila  
nepohodna sredstva za sanaciju nastale štete. 

Odbornik Andrija Radman je mišljenja da su sve službe odradile svoje obaveze na nivou svoje 
operativnosti u datom trenutku, ali da je neophodno identifikovati probleme i preduzeti 
preventivne mjere. 

Uslijedilo je reagovanje potpredsjednika Opštine Miloša Konjevića  i replika odbornika Slobodana 
Radovića . 

Odbornica Maja Bakrač , naglasila je da su odvodi vode bili začepljeni  otpalim granama  zaraženih 
palmi  pa postavlja pitanje zašto se nije na vrijeme reagovalo u tom segmentu. Takođe pita da li 
postoji mogućnost da “Komunalno stambeno” besplatno, na zahtjev građana, odvozi otpad kako 
građani ne bi bili  prinuđeni  da isti odlažu na nedozvoljena mjesta zbog nemogućnosti plaćanja. 
Odbornica Bakrač pita da li su evidentirane takozvane  crne tačke  koje bi trebalo sanirati kako do 
ovakvih poplava ne bi dolazilo ubuduće.  

Odbornica Nevena Keković  smatra da se cijeli problem mora posmatrati  sa dva polazišta: 
prevencije kako bi se utvrdilo šta treba uraditi da ne bi  ponovo došlo do poplava  i  posledice 
odnosno otkloniti i sanirati  nastale štete. Prvi problem koji je istaknut je nedostatak kadra pa se 
mora preduzeti nešto po tom pitanju, eventualno formirati službu koja bi se bavila isključivo 
vodotokovima . 

U raspravi je uzeo učešće odbornik Boris Seferović  konstatovao da je  21.11 2018 godine dan 
poslije velikih kiša  obišao  kompletno područje uz obalu  te utvrdio  da i pored novih  kiša kanali 
za odvod dobro funkcionišu. Direktorica Jasmina Konjević je dala pojašnjenja vezano za  
uklanjanje, i odvoz  zaraženih palmi  i njihovo  deponovanje. 

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović  zaključio je raspravu i dao riječ  Predsjedniku opštine 
Stevanu Katiću  uz konstataciju da će poslije dati pauzu radi utvrđivanja predloga zaključaka o 
kojima će se skupština izjasniti. 

Predsjednik Opštine Stevan Katić  iznio je mišljenje da su opozicioni odbornici u raspravi pokušali   
da pribave jeftine političke poene. Zna se da je došlo do enormnih padavina , sve službe su 
pravovremeno i odgovorno odradile svoj posao. Štab za vanredne situacije  zasjedao je tri puta, 
operativno se djelovalo na  terenu,  akcije su se organizovale sinhronizovano. Podsjeća prisutne 
da su pumpe  pumpale 800 sec litara što do  sada nije zabilježeno i zahvaljuje svima koji su 
učestvovali i dali svoj doprinos u radu. 

Odbornik Andrija Radman reagovao je proceduralno, nakon čega je predsjednik Skupštine odredio 
pauzu  
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Sjednica je prekinuta  u 14,35  i  nastavljena u 15,05 časova uz konstataciju da postoji kvorum za 
nastavak sjednice. Predsjednik kluba odbornika DPS-a  Ranko Konjević  dao je slijedeće predloge 
zaključaka:  

1.-Uraditi Elaborat koji će sadržati popis izvora, potoka, rječica, ispusta  kanala, tumbina i slično, 
na teritoriji  opštine Herceg Novi, stepen njihove aktuelne regulisanosti sa predlogom mjera za 
poboljšanje njihovog regulisanja odnosno uređenja. 

Takođe, ovim Elaboratom trebaju da se predlože mjere i način kvalitetnog odvođenja atmosferskih 
voda. 

Elaborat da uradi komisija imenovana od strane Predsjednika Opštine a u njenom sastavu da budu 
predstavnici Opštine, Komunalnog stambenog preduzeća, Vodovoda i kanalizacije i Agencije za 
izgradnju. 

Rok za izradu Elaborata je 6 mjeseci. 

2.-U okviru Komunalno stambenog preduzeća formirati posebnu organizacionu jedinicu koja će 
tokok čitave godine, u kontinuitetu, redovno održavati sve pozicije koje utiču na nesmetano 
odvođenje atmosferskih voda. 

Rok: Odmah 

3.-Da stručne službe lokalne uprave pripreme predlog Plana za postupanje u vanrednim 
situacijama vezanim za dejstvo prirode i dostave ga Skupštini opštine na usvajanje.  

- Plan, između ostalog treba da definiše; 

-Ko i kada proglašava vanrednu situaciju, 

-Sastav tijela koje će koordinirati aktivnostima u takvim situacijama, 

-Raspoloživu operativu koja se može angažovati, 

-Raspoložive objekte koji se mogu koristiti za eventualno zbrinjavanje ugroženih, 

-Finansijska sredstva neophodna za urgentno djelovanje a koja treba predvidjeti Budžetom 
Opštine, za tu namjenu, 

I sve što se smatra neophodnim da bi se uspješno postupalo u takvim situacijama. 

Ovo se može definisati  i kao “Programske aktivnosti upravljanjem  vanrednim situacijama”. 

Rok: 4 mjeseca. 

4. Obavezuje se lokalna uprava da ugroženim porodicama  koje su pretrpjele štetu dodjeli 
jednokratnu finansijsku pomoć srazmjerno procjenjenoj šteti. 



6 
 

 

Odbornik Jovan Subotić ispred Koalicije na vlasti dao je predlog tri zaključka i to:   

1.-Skupština opštine Herceg Novi konstatuje da su opštinske službe i društva čiji je osnivač 
Skupština, adekvatno odgovorila na situaciju izazvanu obilnim padavinama na području Opštine 
Herceg Novi, te požrtvovano i profesionalno obavila poslove iz svojih nadležnosti.    

2.-Skupština opštine zaključuje da je potrebno ispitati da li postoje nedostaci u do sada izgrađenoj 
infrastrukturi i u Budžetu planirati sredstva za hitnu sanaciju uočenih nedostataka. 

3.-Skupština opštine Herceg Novi traži, da pored Opštine i Vlada Crne Gore finansijski pomogne 
poplavljenom stanovništvu kod sanacije klizišta u Herceg Novom i vodotokova od državnog 
značaja. 

 Predsjednik Skupštine konstatovao je da se Skupština izjasnila po prvom predlogu zaključka 
Kluba odbornika Demokratske partije socijalista, i da je uz 26 glasova “Za”  i  jedan  glas  
“uzdržan”  usvojila slijedeći  

       Z a k lj u č a k  

Uraditi Elaborat koji će sadržati popis izvora, potoka, rječica, ispusta  kanala, tumbina I slično, na 
teritoriji  opštine Herceg Novi, stepen njihove aktuelne regulisanosti sa predlogom mjera za 
poboljšanje njihovog regulisanja odnosno uređenja. 

Takođe, ovim Elaboratom trebaju da se predlože mjere i način kvalitetnog odvođenja atmosferskih 
voda. 

Elaborat da uradi komisija imenovana od strane Predsjednika Opštine a u njenom sastavu da budu 
predstavnici Opštine, Komunalnog stambenog preduzeća, Vodovoda i kanalizacije i Agencije za 
izgradnju. 

Rok za izradu Elaborata je 6 mjeseci. 

 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da  Skupština uz 12 glasova “Za”  i  15 glasova  “uzdržan”  
nije usvojila predlog drugog zaključka Kluba odbornika Demokratske partije socijalista. 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da  Skupština uz 12 glasova “Za”  i  15 glasova  “uzdržan”  
nije usvojila predlog trećeg zaključka Kluba odbornika Demokratske partije socijalista 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da  Skupština uz 12 glasova “Za”  i  15 glasova  “uzdržan”  
nije usvojila predlog četvrtog zaključka Kluba odbornika Demokratske partije socijalista. 
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Predsjednik Skupštine konstatovao je da se Skupština izjasnila po prvom predlogu zaključka koje 
je dao odbornik Jovan Subotić ispred Koalicije na vlasti i da je uz 15 glasova “za” i 12 glasova 
“protiv” usvojila sledeći 

Z a k lj u č a k 

Skupština opštine Herceg Novi konstatuje da su opštinske službe I društva čiji je osnivač 
Skupština, adekvatno odgovorila na situaciju izazvanu obilnim padavinama na području Opštine 
Herceg Novi, te požrtvovano I profesionalno obavila poslove iz svojih nadležnosti.  

 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da se Skupština izjasnila po drugom predlogu zaključka koje 
je dao odbornik Jovan Subotić ispred Koalicije na vlasti i da je uz 15 glasova “za” i 12 glasova 
“protiv” usvojila sledeći 

       Z a k lj u č a k  

Skupština opštine zaključuje da je potrebno ispitati da li postoje nedostaci u do sada izgrađenoj 
infrastrukturi i u Budžetu planirati sredstva za hitnu sanaciju uočenih nedostataka. 

 

Predsjednik Skupštine konstatovao je da se Skupština izjasnila po trećem predlogu zaključka koje 
je dao odbornik Jovan Subotić ispred Koalicije na vlasti i da je uz 15 glasova “za” i 12 glasova 
“protiv” usvojila sledeći 

       Z a k lj u č a k  

Skupština opštine Herceg Novi traži, da pored Opštine i Vlada Crne Gore finansijski pomogne 
poplavljenom stanovništvu kod sanacije klizišta u Herceg Novom i vodotokova od državnog 
značaja. 

Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na učešću u radu Skupštine i konstatovao da je 
sjednica završila sa radom u 15,30 časova. 

Broj: ____ 

Herceg Novi, ____.godine 

SEKRETAR        PREDSJEDNIK 

Milovan Benderać, s.r.       Miloš Bigović, s.r.          
    


